

Email Communication to GPD's

October 2010

October 6: Frank Knox Memorial Fellowships - Bourses d'études Frank Knox Memorial

Hello,

I am sending this email on behalf of Joanne Kremble.

The Association of Universities and Colleges of Canada is pleased to announce the following fellowship program for which candidates must be nominated:

Frank Knox Memorial Fellowships

Up to three (3) Frank Knox Memorial Fellowships will be awarded to students from Canada for graduate study at Harvard University. The Frank Knox Memorial Fellowship program was established by Annie Reid Knox who sought to honor her late husband and his lifelong commitment to America. Mrs. Knox expressed the hope that the holders of the Fellowships return to their homes and become leaders in their chosen field once they had gained knowledge and experience from their study away from Canada.

Interested candidates will find the information needed to apply for this program by visiting the Association of Universities and Colleges of Canada's website at <https://juno.aucc.ca/wes/hes.aspx?pg=934&oth=0005062011>.

Please post the general notice and forward this e-mail to those who might be interested in this fellowship program.

Thank you in advance for your cooperation and support in this matter.

Higher Education Scholarships, AUCC

.....

Veillez trouver ci-joint les renseignements sur un programme de bourses d'études administré par l'Association des universités et collèges du Canada et pour lequel des candidatures doivent être proposées.

Bourses d'études Frank Knox Memorial

Un maximum de trois bourses d'études Frank Knox Memorial seront accordées à des candidates/candidats canadiens récemment diplômé(e)s qui désirent poursuivre des études au niveau supérieur à l'Université Harvard. Le programme de bourses d'études Frank Knox Memorial a été créé par Annie Reid Knox afin d'honorer l'engagement de son défunt mari envers l'Amérique. Madame Knox a exprimé son souhait de voir un jour les titulaires d'une bourse du programme retourner chez eux et devenir des chefs de file

dans leur domaine après avoir acquis savoir et expérience lors d'un séjour d'études à l'extérieur du Canada.

Les candidates/candidats intéressé(e)s sont invités à visiter le site Web de l'Association des universités et collèges du Canada
<https://juno.aucc.ca/wes/hes.aspx?pg=934&oth=0005062011&lg=2> afin de présenter une demande pour cette bourse d'études.

Prière d'afficher cet avis et de le faire suivre aux personnes intéressées.

Je vous remercie à l'avance de votre collaboration et de votre appui.

Bourses d'études postsecondaires, AUCC